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Til bestyrelsen Virksund Lystbådehavn: 

 

Deltagere: 

Mary-Ann S. Christiansen (MAC) – Formand 

Grete Glerup (GG) - sekretær 

Per Nielsen (PN) – kasserer 

Kristian Brøns Nielsen (KBN)  

Allan Handberg (AH) 

Bernd Krause (BK) 

 

Suppleanter: 

Svend Nordby (SN) 

Søren Barasinski (SB) 

 

Afbud til B-møde senest onsdag 

 

Afbud:  

 

 

Bestyrelsesmøde torsdag den 7. september, 2023 kl. 17.30 i klubhuset  

 

Forslag til dagsorden:  

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat fra mødet den 17. august, 2023.  

Godkendt. 

 

3. Møde med Hjemmeside-gruppen kl. 17.45 - 18.15. Charlotte Dalqvist og Claus Theil er 

inviteret. Fokus på drøftelse og ønsker til hjemmesiden.  

 

Claus foreslår, at der skal være en formålsbeskrivelse af, hvad vi vil med hjemmesiden. Han 

nævner videre, at der skal være nogen, der skal vedligeholde hjemmesiden. Der skal desuden 

være nogle redaktører, der holder informationen opdateret for, at den ikke virker forældet. 

Det kan være en stor kommunikationsopgave at drive en hjemmeside. Der er brug for, at få 

redaktør-vinklen med.  



Virksund den 07-09-2023 

                           Virksund Lystbådehavn 

                            Sandkrogen 10, 7840 Højslev 

www.virksundlyst.dk 

 

Claus fortæller om den vigtige trekant, når vi taler om hjemmeside, som er Økonomi, tid og 

ressourcer. 

 

Charlotte nævner, at den nuværende hjemmeside er lavet i en hjemmesideskabelon, som ikke 

er tidssvarende. Det betyder, at den nuværende hjemmeside ikke er direkte overføringsbar til 

et nyt designprogram.  

 

Der skal laves en temadag omkring hjemmesiden. Hjemmesidegruppen bestående af Svend, 

Claus og Charlotte kommer med et oplæg til denne dag.   

 

4. Nyt fra formanden (MAC).  

a. Jubilæum Skive 

Der var en paneldebat mellem klubber i Skive kommune. Der var stor interesse i at lave et 

samarbejde mellem havnene. Mary-Ann var deltagende og Virksunds lystbådehavn er 

interesseret i et samarbejde, som fx kan være fællesindkøb af diesel.  

 

5. Status for Cafe og drøftelse af videre plan (MAC)  

Cafeen havde sidste åbningsdag d. 28. august, der har være en god tone, som aftalt. Den 31. 

august, var der overdragelse. Der var gjort pænt rent efter forretningen.  

 

Bestyrelsen arbejder på at lave to forpagterkontrakter - en med og en uden rengøring. Det 

forventes, at den justeres i den kommende tid. Det besluttes at tage det stille og roligt, ift. evt. 

nye forpagtere.  

 

Vi arbejder videre med at arrangere en temadag omkring cafeen i bestyrelsen.  

 

6. Status rengøring af toiletter/bad og klubfaciliteter (MAC) 

Der er lavet aftalt om timelønnet rengøring - Irene, der bor i Ulbjerg - Der er lavet en 

arbejdsbeskrivelse, og hun sender en faktura en gang om måneden.  

 

Som det er planlagt pt. bliver der i sommerperioden kun gjort rent en gang om dagen. Der er 

et forslag om, at Havnefogeden skal tjekke op på div. Papir, og at det ser rimeligt ud. Vi skal 

have klarlagt, om vi skal fortsætte med denne model, når/hvis der kommer en ny forpagter.  

 

7. Status for kran (AH) 

Kranen er i stykker.  
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Reparationen er blevet bestilt, og det kommer til at koste en del penge. Pt. ligger der en pris på 

125.000 kr., men det er muligvis ikke tilstrækkelig. 

 

Desuden skal teknologisk institut lave en lovpligtig tilstandsrapport, som ligeledes bliver en 

omkostning. 

 

Det besluttes desuden, at kassen ved motoren justeres, så den bliver mindre. Der skal ligeledes 

etableres nyt styrepanel, som letter brugen af kranen. 

 

8. Status for både op med stativ, herunder støtteben (AH) 

Der udleveres et sæt regler til gennemlæsninger med inspiration fra Bogense lystbådehavn. Da 

båd med master på bedding er en forsøgsordning, tages regelsættet op senere, og muligvis 

justeres de.  

 

9. Bådoptagning (AH)  

Der lægges en plan ud, når kranen er funktionel.  

 

10. Støtteben til stativer (AH) 

Der er dialog med producenten, og det vides snarligt, hvornår stativerne leveres. Allan følger 

op på sagen.   

 

Samtidig er beddingspladsen blød i det udvidede område. Dette udbedres, så det er en 

funktionel beddingsplads, der er på havnen.    

 

11. Økonomi (Per) 

Indtægterne er stor set sammenlignelige fra sidste år.  

 

Udgifterne har været stigende ift. energiudgifter, om forandring af sejlerstuen, kranreperation 

og -vedligehold, sugestationen, dieselstanderen, nye pæle mv. Det skal forventes, at vi 

kommer ud med et underskud i år. 

 

12.  Lokalplan status (Kristian) 

Der er taget kontakt med Skive kommune, og der følges op.  
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13. Forslag fra Virksund Sejlklub om tørrestativ (MAC) 

Tilladelsen gives til et mobilt tørrestativ til sejl. Alle omkostninger afholdes at sejlklubben. Det 

er vigtigt, at tørrestativet skal kunne fjernes, da pladsen bruges til vinteropbevaring af master, 

og om sommeren bruges pladsen af kajakrorerne.  
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14. Legepladsskib (Bernd) 

(se bilag nedenunder) 

Udskydes til næste gang. 

 

15. Eventuelt. 

Filhåndtering - Svend har set på sky-løsninger til opbevaring af dokumenter i bestyrelsen. Det 

koster det ca. 6000 kr./år. Han går videre med sagen. 

 

Der bør nedsættes et festudvalg, der går på tværs af alle klubber i havnen og lystbådehavnen. 

Mary-Ann taler videre med Jens.  

 

Jette og Per går med store planer, som betyder, at Per muligvis går af som kasserer til næste 

generalforsamling. Der er fortsat mange ”hvis’er”.    

 

Fejlplacerede pæle sættes rigtigt i løbet af vinteren. I denne forbindelse udskiftes få meget 

ringe gamle pæle. Bernd kontakter René omkring pælene. 

 

Næste møde bestyrelsesmøde afholdes torsdag den 5. oktober, 2023 kl. 17.30 i klubhuset.  

 

 

Afbud bedes meddelt til formanden inden onsdag. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Grete Glerup 
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Bilag: 
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